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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

IRASBELI KÉRDÉS

„Milyen célra kívánják „fejlesztési forrás"--ként használni a bevételt?" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Gyurcsány Ferenc gyermek-, ifjúsági és
sportminiszter úrhoz.
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Url

Az C n által vezetett tárca 2004 . áprilisában tájékoztatót küldött az Országgyűlés Ifjúsági és
Sportbizottság tagjainak „az állami sportlétesítmény-kezelés átalakításának koncepciójáról"
címmel .
Az anyag 6. pontja a minisztérium részesedéseiben bekövetkező szervezeti változásokkal
foglalkozik, ezzel kapcsolatban kérjük, adjon választ a következő kérdésre :

Milyen célra kívánják „fejlesztési forrás"-ként használni a Sportlétesítmények Rt .
ingatlanjainak eladásából származó bevételt?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004. szeptember 3 .

Birkás Tivadar
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